
سخنی با مهندس بدری
مصاحبه مهندس بدری نماینده مردم اردبیل در مجلس شورای اسلامی با
خبرگزاری فارس مبنی بر رایزنی برای ابقای تیم شهرداری در دسته یک
با محوریت هیات فوتبال استان تعجب همگان و آشنایان به رموز و
قوانین فوتبال و نحوه عملکرد سازمان لیگ و فدراسیون را موجب

گردید.

اینکه چگونه نماینده مردم اردبیل با راهنمائی های غلط ، بی پایه
و بی اساس برخی ها خواسته است در ارتباط با ورزش در مسیری قرار
بگیرد که حاصلی برای فوتبال  نخواهد داشت تعجب آور و جای سوال می

تواند داشته باشد.

از اینکه شما از سر خیر خواهی و علاقه به فوتبال و تیمی که زحمات
زیادی برای آن کشیده اید می خواهید وارد این ماجرا بشوید شکی
نیست اما باید گفته شود آنهایی که در کمین هستند تا از هر فرصتی
برای مطرح کردن خود استفاده نمایند در همان آغاز به کار در مجلس
آدرس غلط و اشتباهی داده اند و شما نیز ناخواسته با نیت کمک و
مساعدت به تیم شهرداری برای ورود به این معرکه اعلام آمادگی نموده

اید.

مردم غیور و ورزش دوست اردبیل دوست ندارند به جایگاه نماینده اول
شهر به خاطر منافع شخصی و باندی برخی افراد خدشه ای وارد شود .
در چهار سال آینده شما باید برای ورزش و فوتبال گام های بزرگی
بردارید و از شما انتظار می رود در پایان چهار سال ماموریت در
مجلس کارنامه ورزشی پربار، قابل دفاع و قابل افتخار داشته باشید،
برای چیزی که تغییرش حتی به اندازه یک هزارم درصد نیز امکان پذیر

نمی باشد چرا باید شما را تشویق به دخالت بکنن؟

حتما آنهایی که در این ارتباط به شما مشاوره داده و تشویق به
دخالت کرده اند اطلاعات کاملی ارائه ننموده اند. در سال 90 مراحل
مختلف چگونگی برگزاری مسابقات لیگ به تصویب هیات رئیسه رسیده و
با اجرائی شدن آن از سال 92 گام به گام موارد تصویبی اجراء شده
است . بنابر این اگر اطلاعات درستی به شما نماینده محترم ارائه می
شد بدون شک هیچوقت چنین مصاحبه ای از شما بر روی خروجی خبرگزاری

فارس قرار نمی گرفت.

کافی است که در این مورد تحقیقی هر چند کوتاه و مختصر انجام
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بدهید آنگاه صداقت و یکرنگی کسانی که می خواهند از نام و موقعیت
حضرتعالی بهره برداری نمایند به خوبی آشکار خواهد شد.

آقای مهندس شما از جمله افرادی هستید که برای ورزش و فوتبال این
دیار نهایت محبت را داشته اید و زحمات شما به هیچ وجه فراموش
شدنی و از یاد رفتنی نیست و روی این اصل دوست داریم در حوزه ورزش
و فوتبال اقداماتی زیربنائی، کارساز و قابل قبول را شاهد باشیم و
امید آن داریم حداقل در ارتباط با ورزش افرادی صادق، شناخته شده،
زجر کشیده و خاک خورده ورزش را بعنوان مشاور در کنار خود داشته
باشید و به هیچوجه برای کسانی که می خواهند از هر موقعیتی بهره

برداری شخصی داشته باشند امکان عمل فراهم ننمائید.

باید بپذیریم که شهرداری به لیگ دسته دوم سقوط کرده و تغییر در
وضعیت آن امکان پذیر نمی باشد، پس شما به مسئولین کمک کنید تا
شهرداری بتواند برای رقابت های فصل آینده دسته دو تیمی قدرتمند
را راهی مسابقات بکند و این می تواند بهترین خبر و بهترین اقدام

شما در آغاز کار نمایندگی مردم برای فوتبالدوستان منطقه باشد.


